



Tønsberg Hundeklubb

Referat fra styremøte 24.04.2025

Sted:	Hytta
Til stede:	Charlotte Andersen, Camilla Loe, Katrine Varløs Bjerkely, Ann Karin Midtgaard, Laila Nagel, Ellen Grennes, Cecilie Jørgensen, Merete Andersen og Carina Hagensten
Forfall:	Hilde Klungseth
Dato:	24.04.2025

Sak nr.	Sak
20/25	Containeren lekker fra taket (B) <i>Fikse med presenning? Evt. mer permanent ? Avhengig av planer for området</i> • Dumt å bruke mye penger på dette så lenge vi ikke vet hva som skjer med plassen. • Prøve å få lagt en presenning over? Det må være flere enn én person til dette, og man kan ikke gå opp på taket. • Charlotte sjekker om vi har stige, og skaffer presenning og tau. Camilla skaffer vannkanner til å fylle vann i (20 kanner??). • Satser på å få dette på plass etter en mandagstrening - i etterkant av LLU.
21/25	Treningstider nå når gresset er tatt i bruk (B) <i>Avdeling av gresset med sauegjerd</i> <i>RL medlemmene ønsker å starte trening kl 17:00, og ønsker mer plass</i> • Når LLU er over, har vi ekstra gjerde av typen som kan rulles sammen / trekkes ut. Da kan vi ha gjerdepinner stående på den ene siden av gresset, og et gjerde som kan trekkes ut ved behov. • Treningstider: ○ Mandag: ■ Gresset: Agility 17:00 - 22:00 (grus ved mye regn) ■ Grusen: Fritrening på ledig del ○ Tirsdag: ■ Gresset: Agility 17:00 - 22:00 (grus ved mye regn) ■ Grusen: Fritrening på ledig del ○ Onsdag: ■ Gresset: Agility 08:45 - 11:00. Fritrening 11:00 - 17:00. Lydighet / Bruks 17:00 - 22:00 ■ Grusen: Fritrening på ledig del. OBS: Lydighet har også grusen til pågående kurs er ferdig (ut mai). ○ Torsdag: ■ Gresset: Rally 17:00 - 20:00. Fritrening fra 20:00. ■ Grusen: Rally 17:00 - 20:00 del 2. Fritrening hele kvelden del 1. ■ Hele plassen fritrening fra 20:00.

	• Kurs kan settes opp på grusen på andre dager enn den aktuelle gruppen har gruppetrening. Gruppelederne for LP og RL + kursansvarlige i AG + Charlotte bør ha en felles Messenger-gruppe for å samkjøre. Carina oppretter. • Gruppetreningstider vil evalueres fortløpende, og kan endres ved behov
22/25	Status premier (O) <i>Verdi og bruk av premier</i> • Ellen har gått gjennom alt vi har av premier, og laget en oversikt over hva vi har, antall og bilder. Ingen kan fra nå gå og plukke premier selv. Ellen må kontaktes, slik at hun kan fordele og holde oversikt. • Enighet rundt verdier for premier for de ulike plasseringene. ○ 1.premie: 150,- (+ rosett i rally og LP) ○ 2.premie: 100,- (+ rosett i rally og LP) ○ 3.premie: 50,- (+ rosett i rally og LP) • Premiegruppa pakker ferdig på forhånd, slik at det er klart til å bare "plukke" for premiegruppa • I agility selges rosetter til de som ønsker. Dette har blitt vanlig på alle stevner, da det blir veldig mange rosetter.
23/25	Status for omlegging av vei inn til området, og planlegging av ny gressbane. (O) • Veien legges om vår 2026. Møtet planlegges med Wedel Jarlsberg 6.juni for å avklare ansvar og kostfordeling vedrørende anlegging av ny treningsbane. Vi vet ikke noe mer før etter dette møtet.
24/25	Videre aksjon på Prosjekt hall • Det må legges en plan, og dannes en arbeidsgruppe. Sigurd har sagt seg villig til å være med i gruppen. I tillegg blir det Ann Karin, Charlotte og Ellen. Skulle gjerne hatt med et par til som har litt erfaringer innenfor fagfeltet. Rune Huseby, som har bygget hall i Melsomvik, kan bidra til gruppen som rådgiver. • Skal det kunne bli hall, må vi klare å få ned prisen i forhold til det WJ har estimert. Dette vil tas opp i møtet med 6.juni. • THK kan også bygge hall selv, uten å gå via WJ. Vi må i tilfelle søke om kommunal lånegaranti. Også mulig med fremleie (hvis vi ikke skulle klare å håndtere kostnadene). • Ellen forsøker å få satt opp en tidsplan i forhold til søknader osv.
25/25	Status antall frivillige til AG arrangement i mai og august. (O) <i>Hvor mange har man pr nå, og hvor mange til trengs?</i> • Har nok frivillige til LLU. Nordisk begynner AG å jobbe med etter LLU.
26/25	Behov for innføring i PowerOffice • Merete tar en gjennomgang med de som har behov for det. Appen (utlegg), godkjenning, regnskap, prosjekt. Hun setter opp en dato, og de som har behov blir med.
27/25	Administrative rutiner (O) • Merete holder på å jobbe med et sett med rutiner for mottak av faktura, utsending av fakturaer og godkjenninger

	• Hun lager også en mal for kurs, og hva hun da trenger • Inntil videre sjekker alle med Merete om hvorvidt det skal sendes ut faktura eller betales inn på konto når man skal arrangere kurs.
28/25	Endring i godkjenningsrutiner (B). <i>Per i dag må eksempelvis hele styret godkjenne søknad om momsrefusjon. Dette er lite hensiktsmessig. Ønsker å endre til styreleder + 2 personer til.</i> • I Brreg står det at hele styret, inkl. vara, skal signere. Dette er ikke vanlig. • Vi endrer til Leder + 2 personer (sekretær + en gruppeleder - vi tror ikke dette trenger å være navngitte personer, men kun type verv) • Merete sjekker opp.
29/25	Bør/må klubben momsregistreres? <i>Hva innebærer det i praksis både økonomisk og rapporteringsmessig?</i> • Merete vil gjøre en vurdering, og kommer med en anbefaling på neste styremøte.
30/25	System for dokumenthåndtering (B) • Vi har tidligere diskutert å ta i bruk Styreweb, og vi ønsker nå å tegne abonnement for å teste dette skikkelig ut. Dette koster 100,- i basisabonnement (inkl. medlemsregister). I tillegg har vi behov for modulene Arkiv (dokumentlagring)(+80,-), Aktiviteter (kalender, dugnadsoversikt m.m.)(+100,-) og Møteportal (møtereferater, oppfølgingslister m.m.)(+160,-). Modulen Arrangement har vi antagelig ikke behov for, men den er gratis, så den tas også med. Totalpris = 440,-. • Charlotte tegner abonnement. Alle i styret får tilgang, og så får vi bruke hverandre til å bli gode på å bruke det.
31/25	Hva skal regnes dugnad, hvor tenker vi grensa skal gå? <i>Organisator for trening? Konkurransetrening ansvar? Hjelp på stevne? Noe må man jo regne med at må være frivillig bidrag også?</i> • Det blir tatt en god vurdering på hvem som har bidratt, og med hva. Noe teller allerede mer enn annet. • Organisering av treninger og arrangering av klubbmesterskap teller i utgangspunktet ikke som dugnad (hjelp til selvhjelp), men det kan bli avgjørende dersom det står mellom noen som har bidratt med dette og ikke. • Ansvarer ligger på den enkelte for å melde seg til dugnad på kryss av gruppene.
32/25	Grusen - slodding og luking/ugressdreping, bør vi legge en slagplan? • Katrine bestiller slodding. Dette bør skje før rallystevnet 8.mai. Slodding bør opprettes som en fast rutine hver vår. • Gjerdet bør settes lengre ned, slik at området blir brukt og ugresset holdes nede. • Alle må luke litt når de er på plassen.